
 
Referat for bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS) 

Onsdag d. 15.06. 2022 kl. 18.30 – 20.30 
Indkaldt:  
Anders Bondo (ABO), Birgit Belling (BB), Kaj Nielsen (KN), Anette Nielsen (AN), Randi Andersen (RA), Judith 
Bruun (JB) Casper Schneidereit(CS) 
 
Afbud fra: RA 
Mødeleder: AB 
Ref: AN 

Træffetid d.14.6.22 kl. 17.30  

Velkomst AB 
Godkendelse af referat  4.5.2022  KN 

Godkendt 

2. Orientering: Siden sidst! 
a. Kontrakt underskrevet Tyreholm 

b.  ST-LF kasserer funktion er i gang  sat 
c.  KS møde den 13.6.22 
d. Frivilligcentret AB genvalgt 18.5.22 
    Bestm. 14.6.22 
e. Visit LF brochure udkommet 
f. Havnens dag 11.6.22 
g. Lovestorm flagstænger ankommet og 
bevilliget af Borgmester  
h. Forrykte festival 3-4.6.22 
i. Møde med LTU 18.5.22  
j. nye bøger kommer d. 24.6.22 

Henvendelser: Øvrige 

k.  Flexboliger: Tanja, Guldborgsund 
  

 
a: ABO har underskrevet og LIS kan dermed bruge faciliteter.  
b: BB sørger for regnskab 
c: ABO orienterer 
d: Bestyrelseskonference 18.6. 
e: LIS er med 
f: Stor ros til arrangørerne. 
g: Orientering 
h: Succesen gentages næste år. Oprydningen var i orden 
i: Vi er inviteret med omkring bordet i udvalget for turisme i landdistrikter 
j: 150 stk. Nogle er allerede solgt. Det bliver de sidste der trykkes.  
k: LIS er blevet bedt om at udtale sig. Flexboligordningen er drøftet. Der er 
meget forskellige holdninger, men få reelle fakta om ordningen. Vi har en 
del spørgsmål og diskuterer udfordringer i forhold til de langsigtede 
konsekvenser. Bliver byen en turistby med billige sommerhuse, øde om 
vinteren og trængsel om sommeren? Hvad med skolen? Hvad med 
foreningslivet og byens forretningsliv? Hvad med skatteindtægterne i 
kommunen?  
Omvendt antager vi, at nye ejere vil yde positivt for den bolig, de kommer til 
at eje og er det i virkeligheden en fordel at tiltrække resursestærke personer 
med køb af flexbolig fremfor at husene forfalder eller opkøbes til spotpriser 
til f.eks. udlejning? I Nysted og Marielyst ses en opblomstring af kulturlivet, 
måske som følge af flexboliger? For at overskue langsigtede konsekvenser, 
kunne der evt. sættes en tidbegrænsning/et maximum antal år på 
bevillingen.  

3. Økonomi: 
a. Status og afregninger m.m.  
 Status vedr. Stubbekøbing bogen 

 
a: Økonomien er stabil 
 

4. Projekter:  
a. Tomme butiksvinduer   
      BB,AN,JB oplæg- Tanja Beckmann 
b. Depot/scenevogne AB 14.000 
c. Teaterforestilling d. 23.9.22 ok 
e. Foreningernes dag den 21.8.22  
    Tilmeldte og aktiviteter m.m. 
    Ansøgninger 
   Postorkestret – ok  tidspunkt ? 
f. Sct. Hans, Rok søger selv økonomi 
g. Facebook  RA 
h. Hjemmesiden JB 
i. Velkomst arr. Nye borgere? – sept. 
j. Halloween – oktober –   
  samarbejde med Badminton 

 
a: Intet nyt – JB tager næste skridt 
b: CS har kontakt til CELF og går videre sm m ABO 
c: Teater på torvet 23.9. kl 16.30 i anledning af 300-året 
e: pt ikke mange tilbagemeldinger 
f: Se tidligere pkt. 
g:  
h: Der sker nyt hele tiden – svært at få at få alle arrangementer med. 
i: Der er stemning for at afholde et arrangement på rådhuset. Ide: Info for 
den unge familie fra skole, daginstitutioner m.v. 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15


 
k. Stubbekøbing Film 
l. Visionsplan LIV 
 

j: Punktet tages op løbende. Kontakt til badmintonklubben og Katrine 
Burman. Afventer også tilbagemeldinger i forb. med foreningernes dag. 
k: 
l: Drøftes på særligt møde 

5. To do listen 
a. Aldi grunden , Tårnmast 
b. Silo & Havnen Lokalplan 
c. Cykelvenlig by 
d. Netto planer (CS) 
e. Rådhusforeningens fremtid(KN 
f. Art Nordfalster 
g. ST-LF økonomi transfusion  Logo 

 
a-g: Kort orientering om pkt. 
 
 

6. Evt.  
 

Hundelufterpark bliver støttet af GBS til udgifter til hegn mv. 
 
 

7. Næste møde Træffetid 2.8. AN 
Onsdag i mdr. 9.8.22. kl. 17.30 
Møde vedr. VISIONER, d.17.8. kl 17.30. inkl. mad 

 

http://livistubbekoebing.dk/index.php?mact=Banners,cntnt01,link,0&cntnt01banner_id=4&cntnt01category_id=1&cntnt01returnid=15

